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"FETÖ'nün yapamadığını biz hep beraber beceriyoruz"

Aziz Yıldırım, "Aziz Yıldırım da seçilse Fenerbahçe bölündü, Ali Koç da seçilse
Fenerbahçe bölündü FETÖ'nün yapamadığını biz hep beraber beceriyoruz" dedi.

Fenerbahçe Derneği İzmir Şubesi’nin düzenlediği "3 Temmuz ve FETÖ Kumpaslarının Bilinmeyenleri" konulu panele;
Fenerbahçe Başkanı Aziz Yıldırım, eski bakan Yaşar Okuyan, usta gazeteci Uğur Dündar, Fenerbahçe Asbaşkanı Şekip
Mosturoğlu, 3 Temmuz sürecinde kulübün yönetim kurulu üyesi olan Yasemin Merçil konuşmacı olarak katıldı. Panelde
moderatörlüğü 3 Temmuz sürecinin kitabını yazan Sözcü gazetesi editörü Aytunç Erkin yaptı.
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“POLİS, ‘FENERBAHÇE KÜME DÜŞECEK, TRABZONSPOR KUPAYI ALACAK' DEDİ”

İzmir Mali Müşavirler Odası Konferans Salonu’nda düzenlenen panelin izleyicileri arasında, Balyoz kumpası mağdurları
emekli orgeneral Çetin Doğan ile emekli tümgeneral Atilla Özler de yer aldı. Fenerbahçe İzmir Şube Başkanı Aykut Oktar'ın
açılış konuşmasının ardından başlayan panelde, Yasemin Merçil ve Şekip Mosturoğlu, 3 Temmuz sürecinde neler
yaşadıklarını anlattılar.

Şekip Mosturoğlu, "Beni Vatan Emniyet'e götüren polislerden biri, 'Trabzonspor Başkanı Sadri Şener'le ilgili basın
toplantısı yapmayacaktın. Bu kadar dik duruyorsun ama bak göreceksin, Fenerbahçe küme düşecek, Trabzonspor
kupayı alacak' dedi. Sonra bu sözleri başka kaynaklardan da duyduk. Trabzonspor da başta bizimle birlikte şüpheliydi
ama sonra beraat edeceğini polisler en baştan biliyordu herhalde" diye konuştu.

Mosturoğlu, Aytunç Erkin'in, şike kumpası dava sürecinin hangi noktada olduğuna ilişkin sorusuna, "Dosya Yargıtay
incelemesinde. Her an karar çıkabilecek durumda" şeklinde cevap verdi.

“ŞU SLOGANLARI HİÇ UNUTAMAM: FENERBAHÇE HALKTIR, YENİLMEZ. TUTUKLU DEĞİL, TUTKULUYUZ”

Yasemin Merçil, 3 Temmuz sürecinde Fenerbahçe camiasının nasıl bir araya geldiğini anlattı. Merçil şu ifadeleri kullandı:

 "Kulübümüze seyircisiz maç cezası vermişlerdi. Prosedüre göre sadece kadınlar ve çocuklar stada girebiliyordu.
Fenerbahçeli kadınlar stadı tamamen doldurarak muhteşem bir tablo oluşturdu. Bağdat Caddesi'ndeki yürüyüşe 400 bin kişi
katılarak çok güçlü mesaj verdi. Taraftarlık üst kimlik. Burada kişinin dini, siyasi görüşü, cinsiyeti, kimliği önemli değil.
FETÖ'nün, Türkiye'nin en büyük sivil toplum örgütü Fenerbahçe'yi ele geçirme operasyonuna karşı taraftar tek yumruk
olarak direndi. Şu sloganları hiç unutamam: Fenerbahçe halktır, yenilmez. Tutuklu değil, tutkuluyuz." 



“O DÜZMECE MEKTUPLAR, İHBARLAR HEP ORADA HAZIRLANMIŞTIR”

Fethullahçı Terör Örgütü’nün devlet içerisinde en güçlü olduğu dönemde Fenerbahçelilerin bu terör örgütüne direndiğini
ifade eden Aytunç Erkin, "Hemen herkesin FETÖ elebaşına 'hocaefendi' dediği ve Pensilvanya'yı türbe haline getirdiği bir
dönemde Fenerbahçe taraftarı o polisin gözünün içine baka baka 'Cemaat Fenerle başa çıkamaz' sloganını atıyordu" diye
konuştu. Aytunç Erkin, "Şu anda içeride olan FETÖ'cü polis Ali Fuat Yılmazer, İstanbul Emniyeti'nin C Blok çatı katı
yaptırmıştır. İşte o düzmece mektuplar, ihbarlar hep orada hazırlanmıştır. Bugün 'FETÖ ile mücadele ediyorum' diyen bazı
gazeteciler ve bürokratlar yasa dışı örgütlenme yapılan o çatı katına tanık oldular. Buradan çağrı yapıyorum; yürekleri,
vicdanları varsa çıkıp anlatmalılar" sözleri ile çağrıda bulundu.

“BU MÜCADELENİN BİR TEK ŞAMPİYONU VARDIR, ODA FENERBAHÇE'DİR “

Sözcü Yazarı Uğur Dündar, şike iddiaları hakkında, "Aykut Kocaman'ın önerisi kabul edilseydi, o maçlar saniye saniye
uzmanlara defalarca izletilseydi, o uzmanlar siz bizim aklımızla dalga mı geçiyorsunuz' derlerdi. Buna cesaret
edemediler. Çünkü ortada şike falan yok. Başkanın dediği gibi, 'Ne şikesi kardeşim, memleket elden gidiyor" ifadelerini
kullandı.

Uğur Dündar konuşmasına şöyle devam etti:

"Fenerbahçe sadece bir spor kulübü değildir. Fenerbahçe demek, Çanakkale'de yedi düvele karşı bu vatanı omuz omuza
müdafaa ederken 14 yaşında şehit düşmektir. Fenerbahçe demek bağımsızlık mücadelesinin verildiği Kuvayı Milliye'ye
cephane taşımaktır, gerekirse hayatıyla bedel ödemektir. Fenerbahçe demek Cumhuriyet demektir, Mustafa Kemal'in askeri
olmak demektir. O yüzden Fenerbahçe hedef alındı.

Kumpaslarla, düzmece delillerle alamadıkları neticeyi Türk Silahlı Kuvvetleri'nin içine yerleştirdikleri hainlerin kalkışmasıyla
ve oluşacak kaos ortamında bizi birbirimizle çatıştırarak bir işgal zemini yaratmak ve daha sonra Türkiye'nin
parçalanmasıyla sonuçlanacak o süreçte bir emperyalizmin uşağı bir FETÖ devleti kurmaktı. Ama bunu başaramadılar.
FETÖ'nün sonunun başlangıcı son kale Fenerbahçe duvarına toslamaktır. Eğer o son kaleyi düşürmüş olsalardı halimiz nice
olurdu? FETÖ ile mücadele devam etmektedir. Bu mücadelenin bir tek şampiyonu vardır, oda Fenerbahçe'dir.

Hem camia, hem ulus olarak çok ciddi bir emperyal kuşatmayla karşı karşıyayız. Birlik ve beraberliğimiz hayati önem
taşıyor. Kongre sürecinde bölünme riski görüyorum. Fenerbahçe'nin bölünmesi demek, ülkemizde emperyalist planların
hayata geçirilmesi için müsait bir zemin oluşması demektir. Bana göre Aziz Yıldırım Fenerbahçe tarihinin en büyük
başkanıdır. Sadece Fenerbahçe'nin değil ülkemizin de önemli bir değeri olan Ali Koç da geleceğin büyük başkanıdır. Bu
iki değerin çatışmasından ve taraftarın bölünmesinden birileri yararlanmak istiyor. Fenerbahçe'nin kongreden bölünerek
değil, güçlenerek çıkması için, her Fenerbahçeli ve her Mustafa Kemal'in askeri üzerine düşen görevi bihakkın yerine



getirmelidir."

YILDIRIM : FENERBAHÇE BÖLÜNMÜŞTÜR

Panel tamamlandıktan sonra Fenerbahçe Başkanı Aziz Yıldırım kürsüye gelerek kısa bir konuşma yaptı. Yıldırım, "Bugüne
kadar adaylığımı açıklamadım. Sebebi Fenerbahçe'yi seçim sathına sokmamak için. Ama 16 aydan beri ellerinde bir kılıç
Fenerbahçe'nin üzerinde geziyor. Gerek yok. Burası siyasi bir parti değil. Burası bir spor kulübü. Spor kulübünde seçim nasıl
yapılır herkes biliyor. 3-4 ay kala çıkarsınız, çalışmanızı yaparsınız. Ama gazetelerde yazıyor, ‘Geleceğim tüm futbolcuları
göndereceğim' diye. Haydi bakalım oynasınlar bu hafta. Bunlar yanlıştır, Fenerbahçe'ye zarar veriyor. Fenerbahçe
bölünmüştür, haberiniz olsun. Siz farkında değilsiniz, Aziz Yıldırım da seçilse Fenerbahçe bölündü, Ali Koç da seçilse
Fenerbahçe bölündü, haberiniz olsun. O kafada olanlara söylüyorum. FETÖ'nün yapamadığını biz hep beraber
beceriyoruz. Fenerbahçe'nin birlik ve beraberliğini hep beraber sağlamalıyız. Benim eşime sosyal medyada küfürler
ediyorlar. Fenerbahçe'ye 20 sene hizmet ettim. Kötü yönetmiş, iyi başkanlık yapmamış olabilirim. Hepsi geçerli, ama bana
saygı duymalısınız. Bu kulübe hayatımı verdim. Hiçbir maddi karşılık beklemeden. İsteseydim onlar kadar zengin olurdum.
Ama ben kimsenin adamı olmadım. Bir tek Fenerbahçe'nin adamı oldum" diye konuştu.

Panel, toplu fotoğraf çekimi ile sona erdi.
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